
בואנה
תודה

תודה שיש לנו אוויר ומים וחומוס ומוסיקה ואבוקדו ופרחים וריקודים 
ומילים שבזכותם אפשר להמשיך ולהגיד תודה להורים שלנו 

ולחברים ולרעיונות ולראיונות ולכח הכבידה שבלעדיו היינו קצת 
מתקשים להתנהל פה.

ותודה לכיסים, שבלעדיהם היינו צריכים לסחוב הכל בידיים ובכלל 
תודה שיש לנו ידיים ורגליים ופופיק ולב שפועם ממש ברגעים אלה, 

אז תודה על זה ועל זה שיש שמש וים וים של שמש וציפורים 
וכלבים ופרות וג'ירפות ומספריים שבלעדיהם הכל היה יוצא עקום 

וצחוק, איזה מזל שיש צחוק. 

ותודה על הנקודות, הפסיקים והסוגריים שגורמים להכל להיות ברור 
יותר (טוב אולי לא להכל אבל לרוב) ותודה על החיבוקים והתחושות 

ועל זה שנולדנו בעולם שמסתובב בצורה מושלמת סביב עצמו 
וסביב השמש ונותן לנו שקיעות בצבעים שקשה לא להודות עליהם.

ותודה שעצרתם לקרוא והגעתם עד לכאן, זה גם לא מובן מאליו 
ובעיקר תודה שיש תודה, שעוזרת לנו לתחום את ההכרה הלא 

נתפסת הזאת, לשתי הברות קסומות.

אז תודה.

רבה.



איזה מטורף 
זה שאנחנו 
נושמים אה?

וזה נחמד מאוד לנשום, זה בריא, זה פרקטי ולפחות לכרגע זה עוד בחינם 
מה שמאוד מקל עלינו לקחת נשימות עמוקות כשצריך ומה לעשות 

שלפעמים צריך.

ואיזה נשמה הנשימה הזאת, בשקט בשקט בלי $%@ מוח, 
היא נכנסת ויוצאת ומלווה אותנו ברקע 

בכל שלב שעברנו בחיים.

אפילו עכשיו, ממש עכשיו כשאתם עומדים מבולבלים 
מול השלט הזה היא שם, מלטפת לכם את הבפנוכו של האף בעדינות.

ולפעמים כשאנשים ממש עסוקים הם אומרים 
"שאין להם אפילו זמן לנשום" 

שזה גם קצת עצוב וגם לא נכון כי תמיד יש זמן לנשום. 
אפילו מומלץ פעם ב... כשיש קצת זמן לנשום, 

לעצור לרגע את המחשבות ולהיזכר שיש אוויר שמקיף אותנו ומבלי 
שנתערב הוא נשאב לנו לתוך הגוף וישר אחר כך נפלט החוצה וזה מה 

שמונע מאיתנו למות רגע אחרי רגע 
ויבוא רגע שזה יפסיק.

אז, איזה מטורף זה שאנחנו נושמים אה?



בדרך כלל בשלטים האלה מוכרים לכם איזו חולצה או מחשב 
ש"חסרים" לכם כדי שתהיו "שמחים" יותר אבל הפעם רק 

רצינו להגיד לכם שאתם יפים.

כן, ככה סתם.

וכל אחד מגדיר יופי אחרת, אבל לא משנה איך אתם מגדירים 
אותו (או אותה), אתם יפים.

ואתם מכירים את הקלישאה המטופשת הזאת שיופי אמיתי 
בא מבפנים, אז זה לא קלישאה ולא מטופשת ויופי אמיתי 

באמת בא מבפנים.

ונכון, אתם בטח לא מושלמים, אבל שום דבר מעולם לא היה 
מושלם, אז אתם בחברה טובה.

וזה לא שיש לנו בעיה עם חולצות ומחשבים חלילה, 
זה פשוט שכשיופי אמיתי יוצא מאיתנו החוצה ולא להיפך, 
אז הוא ישר מחזק ומרגיע ואפילו נותן לעוד אנשים סביבנו 
רשות להרגיש יפים יותר עם עצמם שזה יפהפה לכשעצמו.

נכון?

יופי. 

וואו
איזה יפים 

אתם


